
Zápisnica z 12.zasadnutia OZ v Brodskom, konaného dňa 

15.12.2016 o 18.00 hod. v Kultúrnom dome v Brodskom. 

 
Prítomní : viz. prezenčná listina  

 

Pani starostka privítala prítomných a konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov, a preto je zasadnutie uznášania schopné. 

 

1. Otvorenie 

 

Pani starostka otvorila zasadnutie a prečítala program. 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Rozpočtové opatrenie č.5/2016 

5. Plán prác hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2017  

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Brodské k návrhu rozpočtu na rok 2017 

7. Schválenie rozpočtu na rok 2017 

8. Plán zasadnutí OZ na rok 2017 

9. Schválenie VZN o určení výšky finančných prostriedkov na dieťa MŠ a školských 

zariadení pre rok 2017 

10. Odvádzanie a čistenie odpadovej vody 

11. Predaj majetku 

12. Zámer predať majetok 

13. Poslanecký prieskum 

14. Voľba kontrolóra 

15. Rôzne 

16. Diskusia  

17. Záver 

 

p. starostka: Má niekto pripomienky k programu? 

p. Gulíšek : Voľba kontrolóra nebola v programe a občania o tom nevedeli. 

p. starostka: Bolo zverejnené, že voľba kontrolóra bude 15.12.2016 . A bolo aj hlásené a na 

stránke obce. 

 

Nik  už nemal pripomienky k programu zasadnutia. 

 

Hlasovanie : 

Za :           7 – Ing.Kocúr, Jakubec, Hesková, Babalová, Šimon, Gulíšek, Lavrovičová 

Proti :        0 

Zdržal sa : 0 

 

Program bol schválený. 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za zapisovateľku zasadnutia  bola určená p. Jarmila Šimková 



Za overovateľov zápisnice boli určení: Miroslav Jakubec a Michal Šimon  

 

3. Voľba návrhovej komisie  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí : Stanislav Gulíšek a Ivona Babalová 

 

Hlasovanie :  

 

Za :           7- Ing. Kocúr, Babalová, Hesková, Lavrovičová, Gulíšek , Šimon, Jakubec                          

Proti :        0 

Zdržal sa : 0    

 

Návrhová komisia bude pracovať v zložení : Stanislav Gulíšek  a Ivona Babalová. 

 

4. Rozpočtové opatrenie č.5/2016 

 

Pani starostka požiadala predsedníčku finančnej komisie pani Annu Lavrovičovú, aby 

prečítala rozpočtové opatrenie č.5/2016. 

  

Hlasovanie: 

Za               7 – Ing. Kocúr, Babalová, Jakubec, Šimon, Gulíšek, Lavrovičová, Hesková 

 Proti :         0 

Zdržal sa :   0 

 

Uznesenie č.90/2016 bolo schválené. 

 

 

5. Plán prác hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2017   
 

Pani starostka vyzvala ing. Gronského. 

 

Ing. Gronský. Plán prác bol vyvesený, aby ste sa mohli oboznámiť. Po ukončení mesiaca 

kontrolujem celé účtovníctvo, za ktoré zodpovedá pani Jakubcová. Koncom  januára po 

ukončení decembra 2016 vypracujem stanovisko a j záverečný účet. Kontrolujem uznesenia. 

Na 1 zasadnutí podám správu o svojej činnosti za rok 2016 a samostatne kontrolu 

autodopravy a Dom seniorov komplet rok 2016. 

 

Hlasovanie : 

Za :               7- Ing. Kocúr,  Hesková, Babalová, Jakubec, Lavrovičová, Šimon, Gulíšek               

Proti:            0  

Zdržal sa :    0 

 

Uznesenie č.91/2016 bolo schválené. 

 

 

6.Stanovisko hlavného kontrolóra obce Brodské k návrhu rozpočtu na rok 2017 

Ing. Gronský mal len drobnú výhradu, ohľadom nárastu platov v škôlke, že to tam nie je 

zohľadnené, aby sa to malo na pamäti a v budúcnosti sa tým zaoberalo, to však nie je dôvod 

na neschválenie rozpočtu. 

Hlasovanie: 



 

Za:              7- Ing. Kocúr, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Šimon,   

                       

Proti:           0 

Zdržal sa :   0 

 

Uznesenie č.92/2016 bolo schválené.                        

 

7. Schválenie rozpočtu na rok 2017  

 

Bol prečítaný rozpočet obce Brodské  na rok 2017.  

 

Hlasovanie : 

Za:             7- Babalová, Lavrovičová, Gulíšek, Šimon, Jakubec, Hesková, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa : 0 

 

Uznesenie č. 93/2016 bolo schválené. 

 

Bol prečítaný viacročný rozpočet obce Brodské na roky 2018-2019. 

 

Hlasovanie :  

Za :             7 – Hesková, Gulíšek, Lavrovičová, Šimon, Jakubec, Ing. Kocúr, Babalová  

Proti:          0 

Zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 94/2016  bolo schválené. 

 

8. Plán zasadnutí OZ na rok 2017 

 

  Prečítali sa termíny zasadnutí na rok 2017. 

                                                                                                                                                                                                        

 

 

Hlasovanie: 

Za :            7-Lavrovičová, Gulíšek, Šimon, Hesková, Ing. Kocúr, Babalová, Jakubec 

Proti:          0 

Zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č 95/2016 bolo schválené.    

 

9.Schválenie VZN o určení výšky finančných prostriedkov na dieťa MŠ a školských 

zariadení pre rok 2017 

 

p. starostka: Každoročne je povinnosťou schvaľovať VZN o určení výšky finančných 

prostriedkov na dieťa v MŠ a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce.  

Prijímateľ finančných prostriedkov je MŠ s výškou finančných prostriedkov 1834,92 €, 

Školská jedáleň 162,35€ a Školský klub detí 504,57€. 

  

Hlasovanie :  



Za :             7 – Lavrovičová, Babalová, Gulíšek, Šimon, Jakubec, Hesková, Ing.Kocúr       

 Proti:          0 

Zdržal sa:    0 

 

Uznesenie č. 96/2016 bolo schválené. 

 

10. Odvádzanie a čistenie odpadovej vody 

 

Úrad pre reguláciu sieťových odvetví schválil od 1. Januára 2017 maximálnu cenu za 

odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou na dve položky a to fixnú 

suma 10€/rok ,to je suma za prípojku –jednorazová platba a maximálnu variabilnú zložku 

ceny 0,8589. Toto rozhodnutie platí do roku 2021, ak úrad neschváli zmenu. 

p. Babalová: Ako sa budú riešiť bytovky? 

p. starostka: Každý musí platiť za prípojku. 

 

 

Hlasovanie : 

Za:              7- Babalová, Gulíšek, Hesková, Lavrovičová, Šimon,Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:           0 

Zdržal sa :   0 

 

Uznesenie č. 97/2016 bolo schválené. 

 

11. Predaj majetku 

 

Na minulom zasadnutí bol schválený zámer predať majetok obce ,pozemok na ulici nová. 

Jedná sa o 200 a 760m2 pozemky. 

 

Hlasovanie: 

Za:              7- Šimon, Lavrovičová, Gulíšek, Jakubec, Babalová, Hesková, Ing. Kocúr,  

Proti:          0 

Zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 98/2016 bolo schválené. 

 

Hlasovanie: 

Za:              7- Šimon, Lavrovičová, Gulíšek, Jakubec, Babalová, Hesková, Ing. Kocúr,  

Proti:          0 

Zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 99/2016 bolo schválené. 

 

 

Hlasovanie: 

Za:              7- Šimon, Lavrovičová, Gulíšek, Jakubec, Babalová, Hesková, Ing. Kocúr,  

Proti:          0 

Zdržal sa :  0 

 

Uznesenie č. 100/2016 bolo schválené. 

Hlasovanie: 



Za :            7- Šimon, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 101/2016 bolo schválené.  

 

12. Zámer predať majetok 

 

p. starostka : Ďalší bod je zámer predať pozemky, taktiež pre žiadateľov na novej ulici. 

 

 

Hlasovanie: 

Za :            7- Šimon, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 102/2016 bolo schválené.  

 

13.Poslanecký prieskum 

 

Poslanci sa dohodli vytvoriť komisiu a vykonať prieskum v Dome seniorov v Brodskom. 

Poslanci chceli prísť do konca roka 2016. 

Mgr. Reháková- riaditeľka DS : V decembri ešte nie je audit. Môžem Vám dať len sumáre 

a náplne.  

Ing. Gronský : Ide o to prísť v hodný čas .  

 

Hlasovanie: 

Za :            7- Šimon, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 103/2016 bolo schválené.  

 

14. Voľba kontrolóra 

 

OZ v Brodskom si určilo, že voľba hlavného kontrolóra obce Brodské  sa uskutoční 

verejným hlasovaním. 

 

 

Hlasovanie: 

Za :            7- Šimon, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 104/2016 bolo schválené.  

 

 

OZ v Brodskom navrhlo do komisie na otváranie obálok za predsedu Ivonu Babalovú a za 

členov Annu Lavrovičovú a Miroslava Jakubca. 

 Hlasovanie: 



Za :            7- Šimon, Lavrovičová, Babalová, Hesková, Gulíšek, Jakubec, Ing. Kocúr 

Proti:         0 

Zdržal sa:  0 

 

Uznesenie č. 105/2016 bolo schválené.  

 

Predsedníčka komisie na otváranie obálok pani Babalová  spolu s členmi skontrolovali 

doklady obidvoch uchádzačov a skonštatovali, že  Mgr. Pavol Mihál a Ing.Ivan Gronský 

spĺňajú podmienky. Zároveň vyzvala uchádzačov , aby sa predstavili. 

 

Ing. Gronský :  Ako hlavný kontrolór pracuje od roku 2000 v rôznych obciach.15 rokov 

pracuje ako kontrolór v Brodskom. 

-vzdelanie: Vysoká škola technická v Košiciach, Banícka fakulta, odbor dobývania ložísk, 

špecializácia automatizované systémy riadenia technologických procesov 

-nedokončené : Karlova Univerzita v Prahe, Matematicko –fyzikálna fakulta, špecializácia 

teória systémov 

-kurzy s celoslovenskou platnosťou akreditované MPSVaR ,, Kontrolór vo verejnej 

správe“ prvého a druhého / momentálne najvyššieho / stupňa 

 -viaceré ďalšie kurzy ekonomicko- finančného zamerania 

 

Mgr. Pavol Mihál : Od roku  2010 pracuje ako vedúci Oblastného pracoviska Matice 

slovenske pre Horné Záhorie. Pôsobí v rôznych komisiách pri Matici slovenskej, je 

členom združenia hlavných kontrolórov. 

-vzdelanie : doktorand Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave, fakulta sociálnych vied-

katedra verejnej politiky a verejnej správy,3. stupeň vysokoškolského štúdia 

- študent Univerzity sv. Cyrila a Metoda v Trnave, filozifická fakulta -katedra pedagogiky 

-Univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave, fakulta sociálnych vied- katedra verejnej 

správy, 2. stupeň vysokoškolského štúdia 

- univerzita sv. Cyrila a Metoda v Trnave, fakulta sociálnych vied- katedra verejnej 

správy, 1. stupeň vysokoškolského štúdia 

  

Taktiež upozornil , že voľba kontrolóra by nemala byť v rôznom a  obálky  sa mohli 

otvoriť aspoň 3 dni pred zastupiteľstvom. 

p. Gulíšek : Pracovali ste ako hlavný kontrolór? 

Mgr. Mihál : Robím skôr výskum, ale viem čo to obnáša. 

 

Bola vyhlásená 10-minútová prestávka. 

 

Hlasovanie za zvolenie Ing. Gronského do funkcie hlavného kontrolóra obce Brodské: 

Za :               2 – Ing. Kocúr, Šimon 

Proti:            0 

Zdržal sa :    5- Babalová, Lavrovičová, Gulíšek, Jakubec, Hesková 

 

Uznesenie č.106/2016 nebolo schválené. 

 

Hlasovanie za zvolenie Mgr. Mihála do funkcie hlavného kontrolóra obce Brodské:  

Za :              5- Babalová, Lavrovičová, Gulíšek,Jakubec, Hesková 

Proti:           0 

Zdržal sa :   2- Šimon, Ing. Kocúr  

 



Uznesenie č. 107 /2016 bolo schválené. 

 

Pani Babalová požiadala Mgr. Mihála o predloženie potvrdenia o inej zárobkovej činnosti. 

Mgr. Mihál požiadal o prijatie uznesenia ,aby mohol vykonávať aj podnikateľskú činnosť. 

 

 

 

Hlasovanie : 

Za :            6- Babalová , Jakubec, Gulíšek, Hesková, Šimon, Lavrovičová 

Proti:         0 

Zdržal sa : 1- Ing. Kocúr 

 

Uznesenie č. 108/2016 bolo schválené. 

 

15. Rôzne 

- 

16. Diskusia 

 

Pani starostka otvorila diskusiu. 

p. Babalová : Nie je vhodné aby bol obecný úrad v bežný deň zatvorený. 

p. starostka. Aj na úrade robia ľudia, tiež si berú dovolenky. Bolo to dostatočne 

zverejnené 

p. Babalová: Je to len môj názor. Čerpať dovolenku v priebehu roka. 

p. Lavrovičová: Po obci sa rozpráva , že je zlá voda . 

p. starostka. To sa treba pýtať na BVS. Ja sama som ich informovala a dala vzorku na 

preskúmanie. 

Ing. Gronský pogratuloval novému kontrolórovi Mgr. Mihálovi k funkcii a oznámil, že 

k 31.12.2016 sa v DS vzdá funkcie- treba to doriešiť,  vzdanie doručí písomne. Všetkým 

poďakoval za spoluprácu. 

Pani starostka taktiež pogratulovala novému kontrolórovi a poďakovala Ing. Gronskému. 

Mgr. Reháková  poďakovala poslancom za vyhovenie žiadosti dofinancovania 

prevádzkových nákladov 3000€. Ako štatutár žiadala dofinancovať prevádzkové náklady, 

nakoľko nemala do konca novembra stanovisko,  či to bude schválené, alebo nie , lebo 

zastupiteľstvo je dnes , takže  ich použije na zaplatenie fa plynu 2500, eur a časti energii 

za 3 mesiace.  Koncoročné odmeny  išli z ich zdrojov, v novembrových výplatách.    

      Nakoľko sa rozvírila debata okolo DS,  ktorú rozdiskutovali aj na Správnej rade a     

      revízor Domu seniorov jej odporučil, že by bolo asi dobré aj verejnosť poinformovať   

      o chode zariadenie. Dom seniorov je nezisková organizácia, samostatný právny subjekt,   

      majú svoje riadiace a kontrolne  orgány, ktoré schvaľujú rozpočet na príslušný rok   

      a majú určité mnohé kompetencie. V kompetencii riaditeľky  je zabezpečenie chodu   

     zariadenia, p.poslankyňa Babalová poukázala na úväzok  hlavnej  sestry. Hlavná sestra     

     je na MD, zastupovala ju pani, ktorá si našla miesto na dobu neurčitú a bližšie  

     k domovu. Na zástup bol v periodikách podaný oznam i hlásenie v miestom rozhlase,  

    ale bohužiaľ nikto sa neprihlásil. Jej povinnosťou bolo zabezpečiť chod zariadenia  

    a preto požiadala p.Kapičákovú , či by nešla na skrátený úväzok. Nepovažovala to za         

       chybu, ušetrila finančné prostriedky. Je to na jej zodpovednosti. Hlavná sestra pracuje    

       podľa náplne práce, je na skrátený úväzok, podľa úväzku má aj príslušnú mzdu     

       a i v čase, keď sa nezdržiava v zariadení  je nonstop na telefóne a rieši často krát  

      situácie aj  v noci.    

      Počas dňa robí preväzy, čistí dekubity, rehabilituje s ľuďmi, komunikuje s lekárkou   



      všeobecnou, s odbornými lekármi, objednáva vyšetrenia, robí odber  krvi a mnoho    

      ďalších úkonoch čo vyplýva zo zdravotných štandardov.   Opatrovateľka jej zavolá    

      o polnoci, že je klient nekľudný, agresívny a čo mu treba podať. Opatrovateľka nemá    

      právomoc podať klientovi nič bez súhlasu hlavnej sestry.   

p. Babalová : Poukazovala som skôr na to z ekonomickej stránky, že prečo by sme potom 

mali platiť na plný úväzok , keď sa to zvláda na polovičný. 

p. Kapičáková: Veľa vecí mi pomáha pani riaditeľka. Nakoľko nik o to miesto nemal 

záujem, tak som to v dobrej vôli zobrala na polovičný úväzok. Beriem to ako 

diskrimináciu. Robila som na pol úväzku v nemocnici a nebol žiadny problém. 

p. Babalová: Upratovačka by mala byť na 8 hodín. Mám vedomosť od jednej pani 

opatrovateľky , že nie je dobré vedenie. 

Mgr. Reháková: Ak máte pocit , že zle hospodárim s verejnými prostriedkami, máme tu 

Ing. Gronského, ktorý robí kontrolu hospodárenia. Nemáme podporu od štátu a ako 

chodíme po asociáciách, školeniach tak štátni predstavitelia nám  dajú odpoveď, obráťte 

sa na samosprávy. Rok 2017 bude najkritickejší. Máme dotazník na spokojnosť s 

domovom Ja ako riadieľka môžem žiadať dofinancovanie od obce alebo zvýšiť poplatky 

od klientov s rizikom, že budú zasa pribúdať neplatiči a v konečnom dôsledku to zasa 

musí dofinancovať obec.   

Ing. Kocúr: Vždy by sa nemalo na všetko hľadieť z ekonomickej stránky.  

p. Babalová: Na porade si mal iný názor. 

Ing. Kocúr: Bol som za to , aby hlavná sestra bola na plný úväzok.  

p. Lavrovičová : Dať odmenu opatrovateľkám. 

Pani riaditeľka poďakovala za spolupráca a zaželala pekné sviatky. 

p. Hesek: Za čo je to poplatok tých 10€? 

p. starostka: To nám stanovil úrad pre reguláciu sieťových odvetví. Platba raz ročne. 

p. Štvrtecký : Taktiež by som mal pripomienku k zatváraniu obecného úradu v bežný deň , 

či je nutný nestránkový deň. 

p. starostka: Nestránkový deň je nutný a zatvorené mali aj obecné úrady v okolí. 

p. Štvrtecký: Áno, bolo aj v Kútoch zatvorené. Čo je s bytom v ZŠ, či sa nedá dať do 

prenájmu. 

p. starostka: To treba riešiť s pani riaditeľkou ZŠ. Teraz je tam autoškola. 

p. Štvrtecký: Koľko platia? 

p. starostka: To nevieme. Obec tam dala 600 000 ,-Sk pri rekonštrukcii a dobrých päť 

rokov tam nik nebýval. Vydula sa tam podlaha. Tlačili sme pani riaditeľku do toho, aby to 

dala spraviť. 

 p. Štvrtecký : Nedalo sa to workoutové  ihrisko umiestniť niekde medzi stromy, aby tam 

bol tieň v lete. 

p. Šimon: Tam sa nám to zdalo ako najlepšia možnosť, bolo to oplotené, nemuselo sa tam 

bagrovať.  

p. Štvrtecký : Mohla by byť otvorená aj bránka pri školskej družine. 

p. Gulíšek: Ak je tam jedna bránka otvorená môžu byť aj dve.  

p. starostka: Na multifunkčnom ihrisku sa bude robiť osvetlenie. Škola ho málo využíva. 

p. Štvrtecký: To osvetlenie je tam nutné. 

p.Štvrtecký : Čo s halou, dá sa  predĺžiť nájom?  

p. starostka: Nie je to možné. Je v dezolátnom stave. 

p. Štvrtecký: V akej výške bola dotácia pre TJ  a na čo sa použila. My sme starí páni , sme 

tam zahrnutí , ale nevideli sme ani euro. 

p. Šimon: Dotácia bola 8000,-€ bola použitá na celý chod – energie, rekonštrukcia, 

doprava pre žiakov, daň z nehnuteľnosti, oplotenie na starom ihrisku, nové striedačky. 

A mužstvo chodí vlastnými autami.  



p. Štvrtecký: To pokryje tých 8000,-€? 

p. Šimon: Nie, príjem je aj z baru. Toto treba riešiť na schôdzi TJ. 

p. Štvrtecký: Ani žiadne schôdze nemáte, nevoláte všetkých . 

p. Šimon: Posielajú sa sms všetkým, a to že niekto nepríde, bohužiaľ 

p. Šimon: Môžeme si stanoviť pevné pravidlá. 

p. Gulíšek: Hospodárenie TJ - či  a kedy bude schôdza. 

p. starostka TJ už predložila vyúčtovanie dotácie. 

p. Štvrtercký: Dostali ste 16400,-€, nás je 30starých pánov a nedostali sme nič. 

Ing. Kocúr: Prečo by mala obec dotovať starých pánov. 

p. starostka: Zvolajte  výborovku. 

p. Štvrtecký: Nebola iná možnosť informovať sa. 

Mgr. Reháková: Koľko dala obec na TJ celkom? 

p. starostka: 19500,-€ 

Mgr. Mihál poďakoval za vyslovenú dôveru.   

p. Hesek : Kedy bude prekládka elektriny? 

p. starostka : Financie máme, na druhý rok. 

p. Hesek : Prečo sa nerobia chodníky? V Radimove majú. 

p. Babalová: A čo vianočná výzdoba? Informovali sme sa v auguste, ale nič sa nedialo. 

p. starostka : Mohli ste si vybrať. 

p. Gulíšek: Pani starostka vy to máte na starosti. 

p. Hesek : A čo to múzeum? Nedalo sa to urobiť v KD napríklad, kde mala miestnosť pani 

Antálková? 

p. starostka : V KD nie je priestor, čo mala pani Antálková je malá miestnosť a v druhej je 

ZUŠ. 

Pani starostka prečítala zhodnotenie svojej činnosti. 

p. Gulíšek: Zostali peniaze, nič sa nezrealizovalo. Tento rok sa nič nespravilo. 

p. starostka : Vykupujú sa pozemky. Peniaze sa budú potrebovať na druhý rok , keď budú 

výzvy, nakoľko ku každej treba spolufinancovanie a na väčšie investičné zámery. 

p. Gulíšek: Za dva roky sa nič nevybudovalo. 

p. Lavrovičová: Kedy skončí úver na bytovke? 

p. starostka: Neviem presne , bolo to na tridsať rokov. Na porade som vám vysvetlila, kto 

by to nevedel čo to je, presun výdavkov do nasledujúceho roka, určite mi dáte za pravdu, 

že dobrý hospodár sa riadi jednoduchými a overenými postupmi. Môže minúť len toľko, 

koľko zarobí. Je rozumné si robiť zásoby. V budúcom roku budeme pracovať na 

investičných zámeroch väčšieho či menšieho rozsahu a určite úspešné ukončenie bude zá- 

visieť od mnohých faktorov, z ktorých nie všetky obec dokáže ovplyvniť. Spomeniem 

aspoň niektoré: padielky, MŠ, dobudovať kamerový systém, hasičská zbrojnica, KD, T-

18, zberný dvor, múzeum, chodníky a verejné priestranstvá. Je toho veľa a určite bude 

záležať aj na veľkosti vlastných finančných zdrojov, ktoré som ušetrila, čo je mi v tejto 

chvíli vyčítané čo nechápem.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17.Záver 

 

Pani starostka poďakovala všetkým za spoluprácu, zaželala príjemné Vianoce a ukončila 

verejné zasadnutie OZ. 

 

 

Zapisovateľka:                                  Overovatelia:                               

                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

..................................          ........................................                      ......................................        

Jarmila Šimková                     Miroslav Jakubec                                 Anna Krídlová   

                                                                                                  starostka obce       

                      

 

                              ...................................................             ...................................... 

                                            Michal Šimon                            Ing. Róbert Hladík       

                                                                                                  prednosta OcÚ   


